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Co je na Vánocích nejcennější? Lidská 
vzájemnost a vnímání duchovního 
rozměru našich životů. Proto si letos 
pod stromeček nadělme především 
lásku a radost. Podle numerologického 
rozboru Štědrého dne к tomu budou 
skvělé podmínky, avšak v článcích 
našich autorů se na tyto svátky 
podíváme ješ tě  i jinak. A možná 
dojdeme i к tomu, že sváteční naladění 
můžeme prožívat po celý rok.

Kutna, kutonka, kutnička 30

V dalším díle herbáře Václava 
Větvičky vás jeho autor seznámí 
s kdouloní obecnou, z jejichž plodů 
se dá připravit vynikající zavařenina. 
Známý botanik radí, jak na to, a také 
připomíná, že kdoule, lidově kutny, 
kutonky či kutničky, jsou kydonská 
jablka, mala cydonea.

Devětadvacetiletý jiří Ledvinka se sice 
sám za léčitele nepovažuje a působí 
jako mladý, „obyčejný kluk", ale díky 
své schopnosti, kterou -  jak říká -  
dostal od Boha, pomáhá lidem řešit 
a odstraňovat různé problémy. Pod
mínkou je ovšem aktivní spolupráce 
léčeného člověka.

Nádobí ve zdravé kuchyni

V Meduňce se často zabýváme 
otázkami, co jíst a co vařit, méně 
pozornosti je většinou věnováno tomu, 
v jakém nádobí jídlo připravujeme. 
Podívejme se z tohoto hlediska 
na svoji kuchyni, v níž právě 
v nastávajícím adventním a vánočním 
období budeme většinou trávit více 
času přípravou svátečních pokrmů...

jak je to s tím cholesterolem? 36

Léky na snižování hladiny cholesterolu předepisuje mnoho lékařů automaticky už 
při malých odchylkách od současné přísné normy, a to i mladým lidem, a navíc 
s informací, že je třeba je užívat doživotně. Je ale cholesterol opravdu nepřítel?
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